
ZAPISNIK

Sa XI ponovljene REDO\INE sednice Skupstine akcionara,,JUGOELEKTRO" TAD

Beograd odrzane dana3l.08.2018 godine u I 1,00 casova u poslovnim prostorijama Drustva u

Beogradu,Knez Mihai lova br.3 3.

Poziv uredno objavljen shodno dI.60 Statuta TAD Jugoelektro

Komisij a za glasanje u sastavu Rada Mrkaj a Matkovid predsednik , Dragana Zeli6 i Goran

Andrid kao dlanovi je utvrdila tacan broj glasova prisutnih akcionara i konstatovala da postoji

kvorum zaodrzavanje sednice jer prisustvuju vlasnici 24.002 akcija.

Komisija je konstatovala da punomoije firme Unabel Stefan doo nije uredno dostavljeno, pa nije

ni udestvovalo u radu
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o

Akcionarski fond ad Beograd

Neustad Investment

Milada Jovidi6

Slavica Spasii

Dobrica Matkovid

2050r

327r

96

87

47

Zaizglasavanje odluka potrebno je najmanje 14.371glasa, a sve u skladu dlanova 75 i76

Statuta TAD Jugoelektro

Nakon utvrdjenog kvoruma zarad i odlucivanje po svim tackama dnevnog reda ,predsednik

Skupstine Dobrica Matkovic je za zapisnicara odredio Dragojlovii Vesnu.

Predsednik Skupstineje procitao dnevni red kako sledi:

Standardna procedura utvrdj ivanj a kvoruma potrebnog za rad Skup5tine.

Izbor predsednika skup5tine akcionara DruStva

Izbor zamenika predsednika skup5tine Dru5tva

Usvajanje zapisnika sa X redovne Skup5tine akcionara odrlane29.10.2016.

usvajanje izvestaja o rezultatima poslovanj a zapetiod 01.01 - 31.12.2016. godine.

Usvajanje izveStaja Revizora za poslovnu 2016.godinu.

Usvajanje odluka o raspodeli dobiti za poslovnu 2016.godinu

UsvaJanje izvestaja izvrsnog direktora o poslovanju u 2016. godini.

Usuujanj. izvestaja o radu Odbora direktora izmedu l0 i 11. redovne sednice Skup3tine

akcionara.
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10. Dono5enje Odluke o imenovanju dlana odbora direktora - neizvr5nog direktora,

predloZenog od strane Ministarstva privrede RS

ll.Usvajanje odluke o davanju poslovnog prostora u zakup u poslovnoj zgtadi Knez

Mihailova 33 u Beogradu.
12. Usvajanje odluke o prodaji nepokretnosti na Novom Beogradu u ulici Jurija Gagarina 81

radi namirenja poverioca u ivr5nom postupku.

13. Usvajanj. odluk. o izboru Revizora i naknade a njegov rad za20l7 . godinu.

Nakon toga SkupStina je podela sa radom.

o Tacka2.

Izbor predsednika SkupStine akcionara DruStva

predsednik Skup5tine je proditao predlg odluke predlagada Odbora direktora. da se za

predsednika Skup5tine izabere Dobrica Matkovi6.

predsednik Skup5tine je otvorio diskusiju po ovoj tadki. Niko se nije javio zare(.

predsednik Skupstine je stavio na glasanje izbor predsednika Skup5tine akcionara DruStva i

zatrazio od akcionara da se izjasne.

Komisija za glasanje je konstatovala da je24.002 glasova glasalo ,,2A",24'002,,PROTIV"'

,,uzDRzANIH" nije bilo.

predsednik Skup5tine je konstatovao da je Skup5tina jednoglasno donela slededu:

ODLUKU

Za predsednika skupStine akcionara Druitvu imenuie se Dobrica Matkovit'
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o Taika 3

Izbor zamenika predsednika skup5tine Dru5tva

predsednik Skup5tine je proditao predlg odluke predlagada Odbora direktora da se za zamenika

predsednika Skup5tine izabere Slavica Spasii.

Predsednik Skupstine je otvorio diskusiju po ovoj tadki. Niko se nije javio zated.

predsednik Skupstine je stavio na glasanje izbor zamenika predsednika Skup5tine akcionara

Dru5tva i zatrazio od akcionara da se izjasne.

Komisija za glasanie je konstatovala da ie 24.002 glasova glasalo ,,2A", 24'002 "PROTIV"'

,,uzDRzANIH" nije bilo.

Predsednik Skup$tine je konstatovao da je Skup$tina jednoglasno donela slede6u:

ODLUKU

za zamenika predsednika skupfitine akcionara Druitva imenuie se slavica spasit'

o Taika 4

Usvajanje zapisnika sa redovne sednice Skupstine akcionara od29.l0'2016'godine

predsednik Skup5tine je proditao predlg odluke predlagada odbora direktora da se usvoji apisnik

sa vanredne sednice Skup5tine akcionara.
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Predsednik Skup5tine je otvorio diskusiju po ovoj tadki i naglasio da je isti bio objavljen i
raspoloZiv zauvidpre Skup5tine u skladu sa zakonom. Niko se nije javio zared.

Predsednik Skupstine je stavio na glasanje usvajanje zapisnika sa vanredne sednice Skup5tine

akcionara od I 0.0 1 .20 I 6.eodin e i zatraLio od akcionara da se izi asne.

Komisija za glasanje je konstatovala da:Za je glasalo 23906 glasova, protiv bilo 0 glasova a

uzdrzano 96.

Predsednik Skupstine je konstatovao da je vecinom glasova prisutnih akcionara sa pravom glasa

Skupstina akcionara donela sledecu:

ODLUKU

Usvaja se zapisnik sa redovne sednice Skup5tine akcionara odrZane 29.l0.20l6.godine

o Tacka 5.

Usvajanje izve5taja o rezultatima poslovanj a za period 01.01-31.12.2016

Predsednik Skup5tine je otvorio diskusiju po ovoj tadki. Niko se nije javio zareE.

Zarec se javila Slavica Spasid i prisutnima objasnila odakle potide najve6i gubitak. On je,kako je

navela, rezultatnegativnih kursnih razlikapo kreditu a koji je Jugoelektro garant. Taj kredit je

uzet od Beogradske banke sa Kipra. Iznos kredita sa kamatama je cca2.5M USD.

Izvr5ni direktor se kratko osvrnuo i na preostali gubitak kojije rezultat izvr5enja od strane

fabrike izolatora i Ukrajne (cca 650.000 USD).

Komisija za glasanjeje konstatovala da:Za je glasalo 23906 glasova, protiv bilo 0 glasova a

uzdrzano 96.

Predsednik Skupstine je konstatovao da je vecinom glasova prisutnih akcionara sa pravom glasa

Skupstina akcionara donela sledecu:

ODLUKU

(lsvojen je izvefitaj o rezultatima poslovania za period 01.01-31.12.2016.godine.
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o Tacka 6.

Usvajanje izve5taja Revizora za poslovnu 2016. godinu.

Predsednik Skup5tine je otvorio diskusiju po ovoj tadki.

Slavica Spasii je konstatovala da je izve5taj revizora u potpunosti potvrdio ispravnost na5eg

finansijskog ive5taja.

Predsednik Skupstineje stavio na glasanje navedeni predlog odluke i zatrazio od akcionara da se

izjasne.

Komisija za glasanjeje konstatovala da:Za je glasalo 23906 glasova, protiv bilo 0 glasova a

uzdrzano 96.

Predsednik Skupstine je konstatovao da je vecinom glasova prisutnih akcionara sa pravom glasa

Skupstina akcionara donela sledecu:

DONELA ODLUKU

O usvajanju izve1taja Revizora 4a poslovnu 2017. Godinu

o Tacka 7.

Usvajanje odluke o raspodeli dobiti - pokriiu gubitka za poslovnu 2016 godinu.

Predsednik Skup5tine je otvorio diskusiju po ovoj tadki.

Slavica Spasii je konstatoval da se nastali gubitak moe pokrivati i teku6eg poslovanja ili da ide

na teret vrednosti firme odnosno na smanjenje njene vrednosti.

Stojanka Vudkovi6 ispred akcionarskog fonda je predloila da se gubitak pokriva iz teku6eg

poslovanja.

Niko se viSe nije javio zared.

Predsednik Skupstine je stavio na glasanje navedeni predlog odluke izatrazio od akcionara da se

izjasne.

Komisija za glasanjeje konstatovala da je 24.002 glasova glasalo ,,ZA",24.002,,PROTIV."i

,,tJ LDRL ANIHoo nij e bilo.
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Predsednik Skupstine je konstatovao da je Skupstina jednoglasno:

DONELA ODLUKU

Da se poslovni gubitak i 2016.godine pokriie iz tekuteg poslovania

o Tacka 8.

Usvajanje izvestaja izvrsnog direktora o poslovanju u 2016. godini.

Predsednik Skup5tine je otvorio diskusiju po ovoj tadki.

Zare( se javio Izvr5ni direktor.

Rekao je da tri velika duga optereduju Jugoelektro.

Prvi- fabrika izolatora LAVOV Ukrajna.

Konstatovao je da je firma u blokadi skoro godinu dana. NaZalost, kako je naveo razlog ove

blokade datiraiz devedesetih godina. Trenutak kad je taj dug, po izvr5noj presudi, mogao biti

vraien Ukraincima i na taj nadin izbegnuta ova blokada je podetak 2015.godine. Tada se

Jugoelektro u celosti naplatio predmetni dug od fabrike elektroporcelana Arandelovac. NaZalost,

tada5nji direktor Rajko Kubat je taj novac nenamenski potro5io i deo prebacio na radun druge

firme.

Drugi veliki dug koji ima Jugoelektro je prema EPSu.

Taj dug se odnosi na period 2005-2015 u kome je, tada5nji direktor Rajko Kubat, nenamenski

potro5io cca 45.000.000 dinara. To je preostali iznos koji je uzet od EPSa na ime uvoznih

poslova. Taj novac nije vra6en korisniku nakon zavr5enih poslova, vei je zadtLan i potroSen. Za

taj iznos smo utuZeni i doneta je prvostepena presuda u korist EPSa.

Tre6i i najvedi dug je u iznosu od 2,5M EUR. koji datira izg}tih godina.Taj iznos sa kamatom

potraZuje Beogradska Banka na Kipra koja je u stedaju. Sudbina ovog duga je neizvesna.

predsednik Skupstineje stavio na glasanje navedeni predlog odluke izatrazio od akcionara da se

izjasne

Komisija za glasanjeje konstatovala da:Za je glasalo 23906 glasova, protiv bilo 0 glasova a

uzdrzano 96.

predsednik Skupstine je konstatovao da je vecinom glasova prisutnih akcionara sa pravom glasa

Skupstina akcionara donela sledecu:
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Skupstina akcionara

DONELA ODLUKU

o usvajanju imestaia imrfinog direktora za poslovnu 2016 godinu.

o Tacka 9.

Usvajanje izvestaja o radu Odbora direktora izmedju 10 i 11 te redovne sednice Skup5tine

akcionara.

Predsednik skup5tine je otvorio diskusiju.

Konstatovano je da zbogtuLbi firme Unabel Stefan doo za pobijanje odluka Skup5tine, Odbor

nije bio u moguinosti da radi u proteklom periodu'

Komisija za glasanieje konstatovala da je 24.002 glasova glasalo ,,2A"' 24'002 "PROTIV"'i
,,uzDRzANIH" nije bilo.

Predsednik Skup$tine je konstatovao da je Skup$tina jednoglasno:

DONELA ODLUKU

o usvajanje izvefitaja o radu Odbora direktora izmediu I0 i 11 te redovne sednice Skup\tine

akcionara.

Taika 11

Dono5enje Odluke o imenovanju dlana odbora direktora - neizvr5nog direktora, predloZenog od

strane Ministarstva Privrede RS

strana 7 od 10



predsednik Skup5tine je otvorio diskusiju po ovoj tadki i naveo da je Ministarstvo privrede RS za

neizvr5nog direktora predloZilo Tatjanu Tanaskovid.

po5to se niko nije javio za red, Predsednik Skup5tine je stavio na glasanje dono5enje odluke o

imenovanju dlana odbora direktora - neizvr5nog direktora, predloZenog od strane Ministarstva

privrede RS i zatraZio od akcionara da se izjasne.

Komisija za glasanjeje konstatovala da je 24.002 glasova glasalo ,,2A", 24'002 ,,PROTIV"'i

,,TJZDRZ ANIH" NiJ E biIO.

Predsednik Skupltine je konstatovao da je Skupjtina jednoglasno:

DONELAODLUKU

o imenovanju Tatjane Tunuskovit za neizvrinog direktora i ilana odbora direktora druitva

TAD Jugoelektro.

o Tacka 1.1.

Usvajanje odluke o davanju poslovnog prostora u visegodisnji zakup u poslovnoj zgradiKnez

Mihailova 33 u Beogradu.

predsednik Skupstineje stavio na glasanje navedeni predlog odluke i zatrazio od akcionara da se

izjasne.

Komisija za glasanje je konstatovala da je 24.002 glasova glasalo ,,2A", 24'002 ,,PROTIV",i

,,IJ ZDRL ANIH'O NiJ E b i I O.

Predsednik Skupstine je konstatovao da je SkupStina jednoglasno:

DONELA ODLUKU"

strana 8 od 10



O davanju poslovnog prostora u visegodi|nji zakup u poslovnoi zgradi Knez'Mihailova 33 u

Beogradu

o Tacka 12.

usvajanje odluke o prodaji poslovnog prostoru na Novom Beogradu

predsednik Skupstineje stavio na glasanje navedeni predlog odluke izatrazio od akcionara da se

izjasne.

Zaredse javio izvr5ni direktor Djordje Avramovii i objasnio da je u procesu izvr5ni postupak

Lavovske fabrike nad imovinom Jugoelektra. Rekao je da je poslovni prostor naNovom

Beogradu u ulici Jurija Gagarina 218, procenjen na 23M dinara prodat u postupku ivr5enja putem

licitacija zasamo 7M dinara. Motiv zaovimpredlogom je da se u slobodnoj prodaji postigne Sto

veia trZi5na cena i na taj nadin spredi dalje osipanje imovine'

Za re1 su se javili Martin popovii i Stojanka Vudkovi6. Zajedno su konstatovali da je sada za

tako nelto kasno i da nije moguie nijta uraditi u ovom trenutku

predsednik Skupstineje stavio na glasanje navedeni predlog odluke izatrazio od akcionara da se

izjasne.

Svi akcionari su se izjasnili kao UZDRZANI, nj\h24002

predsednik Skupstine je konstatovao da vecinom glasova prisutnih akcionara sa pravom glasa

Skupstina akcionara

NIJE DONELA ODLUKU

o uspostavlianiu hipoteke na poslovnom prostofu na Novom Beogradu

o Tacka 13

usvajanje odluke o izboru Revizora DST revizij a za20l6 godinu.

predsednik Skupstineje stavio na glasanje navedeni predlog odluke izatrazio od akcionara da se

izjasne.

Komisija za glasanjeje konstatovala da ie 24.002 glasova glasalo ,,ZA'0, 24.002,,PROTIV'6,i

,,tJ 
^DRL 

ANIH" nij e b i I o.

Predsednik Skupstine je konstatovao da je skupstinajednogilasno:
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DONELA ODLUKU

O izboru Revizora DST revizija za 2017 godinu.

Predsednik Skupstine se zahvalio prisutnim akcionarima .

Sa ovim je sednica Skup5tine zavrsilaradu 12,45 casova.

Zapisnicar: Predsednik Skupstine akcionara

Vesna Draeoilovii s.r.n
JlpualnbS-L*Benq-{/V

Overivaci zapisnika:

Mrkaja Matkovi6
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